
Protokół Nr 54/23 

z Sesji Rady Gminy Tuplice, która odbyła się 

30 listopada 2023 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad LIV Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady LIV Sesji Rady 

Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie wszystkich radnych, Panią Wójt, Panią 

Skarbnik, Pana Mecenasa z kancelarii prawnej, Panią z obsługi rady, Pana informatyka, a także 

zaproszonych gości, tj. Panią Dzielnicową. 

Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział 14 radnych i że obrady 

są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja z obrad jest dostępna  

w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie internetowej gminy Tuplice  

i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice wyrażacie Państwo zgodę na 

przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił do 

realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z LIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był do 

wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku o sprostowanie 

lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia 

protokołu z LIII sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela 

Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Kowalski 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z LIII Sesji Rady został 

przyjęty jednogłośnie. 

 



Ad 4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że w materiałach 

otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał czy Pani Wójt chce coś dodać do 

przedstawionej informacji. 

 

Pani Wójt Katarzyna Kromp – opowiedziała o spotkaniu z Wojewodą Lubuskim, o obchodach  

11 Listopada, bonie frekwencyjnym, sadzeniu lasu, nagrodzie, tj. II ogólnopolskiego miejsca dla 

radnego Pana Ryszarda Jasińskiego, a także o spotkaniach z Wykonawcami bieżących inwestycji w 

gminie.  

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się kiedy był robiony dach nad dużą salą GOK – Pani Wójt 

odpowiedziała radnemu, że dach nad dużą salą GOK był robiony ponad 10 lat temu, nie wie dokładnie 

kiedy, za jej kadencji został naprawiony dach nad małą salą GOK. 

 

Ad 5. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdań Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że w materiałach 

otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się czy Pani Wójt chce coś dodać do 

swojej informacji. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – poinformowała, że nieustannie prowadzona jest polityka 

oszczędnościowa w zakresie wydatków bieżących, w przypadku wystąpienia jakiś wydarzeń 

kulturalnych szukamy sponsorów na taki cel. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat bieżącej 

pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja na temat oświadczeń majątkowych radnych – informacja z Urzędu Skarbowego. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że 30 października br. wpłynęło pismo z Urzędu 

Skarbowego dotyczące złożonych oświadczeń majątkowych. W przypadku 2 radnych i 4 pracowników 

podległych Wójtowi stwierdzono nieprawidłowości. Osoby, których dotyczyły te nieprawidłowości 

zostały o tym poinformowane, następnie zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionej informacji. 

 



W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

informacji ze wspólnego posiedzenia Komisji Społecznej i Komisji Finansów. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – przedstawiła szczegółowo informację  

z 30 wspólnego posiedzenia Komisji Społecznej i Komisji Finansów, które odbyło się 27 listopada 

br.  

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionych 

informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 9. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym 

interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do Przewodniczącego 

Rady i na dzień dzisiejszy wpłynęło jedno zapytanie. 

 

Ad 10. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że wszystkie projekty uchwał zostały sprawdzone pod 

względem formalno-prawnym i zostały podpisane przez Pana Mecenasa z kancelarii prawnej. 

 

a) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w okresie międzysesyjnym odbyło się wspólne 

posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Finansów. Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że 

radni w materiałach otrzymali projekt uchwały i poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią 

Anetę Kamińską-Prenetę – Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych o wprowadzonych 

zmianach w budżecie gminy na 2023 rok. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak  

o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje pracowały nad 

projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela 

Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LIV/319/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 30 listopada 2023 roku w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023. 

 

b) w sprawie uchwalenia wieloletniego programu osłonowego "Posiłek w szkole i w domu" na 

terenie Gminy Tuplice na lata 2024-2028 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że radni w materiałach otrzymali projekt uchwały  

i poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Marię Kowalczyk – Kierownik OPS Tuplice. 

 

Pani Maria Kowalczyk – przedstawiła projekt uchwały informując radnych, że został on szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak  

o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje pracowały nad 

projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela 

Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LIV/320/23 Rady Gminy 



Tuplice z dnia 30 listopada 2023 roku w sprawie uchwalenia wieloletniego programu osłonowego 

"Posiłek w szkole i w domu" na terenie Gminy Tuplice na lata 2024-2028. 

 

c) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2024 – 2028 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że radni w materiałach otrzymali projekt uchwały  

i poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Marię Kowalczyk – Kierownik OPS Tuplice. 

 

Pani Maria Kowalczyk – przedstawiła projekt uchwały informując radnych, że został on szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak  

o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje pracowały nad 

projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela 

Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LIV/321/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 30 listopada 2023 roku w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 

 

d) w sprawie zasad zwrotu wydatków za udzielony posiłek albo świadczenia rzeczowe w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że radni w materiałach otrzymali projekt uchwały  



i poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Marię Kowalczyk – Kierownik OPS Tuplice. 

 

Pani Maria Kowalczyk – przedstawiła projekt uchwały informując radnych, że został on szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak  

o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje pracowały nad 

projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela 

Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LIV/322/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 30 listopada 2023 roku w sprawie zasad zwrotu wydatków za udzielony posiłek albo 

świadczenia rzeczowe w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

e) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XLVII/270/22 Rady Gminy Tuplice z dnia 

30 grudnia 2022 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich 

pobierania 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że radni w materiałach otrzymali projekt uchwały  

i poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Marię Kowalczyk – Kierownik OPS Tuplice. 

 

Pani Maria Kowalczyk – przedstawiła projekt uchwały informując radnych, że został on szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

 

 



 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak  

o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje pracowały nad 

projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela 

Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LIV/323/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 30 listopada 2023 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XLVII/270/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2022 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania. 

 

f) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze sąsiedzkie oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, a także trybu ich pobierania 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że radni w materiałach otrzymali projekt uchwały  

i poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Marię Kowalczyk – Kierownik OPS Tuplice. 

 

Pani Maria Kowalczyk – przedstawiła projekt uchwały informując radnych, że został on szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak  

o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje pracowały nad 

projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 



 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela 

Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LIV/324/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 30 listopada 2023 roku w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze sąsiedzkie oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, a także trybu ich pobierania. 

 

Ad 11.  Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił o zadawanie pytań do Pani Wójt. 

 

Radny Pan Jan Borowski – poinformował o konieczności naprawy nawierzchni drogi gminnej przy 

ulicy Parkowej w kierunku Ośrodka Pomocy Społecznej, poprosił o zwiększenie patroli policji na 

terenie Tuplic, a także wręczył Pani Wójt i Przewodniczącemu Rady kalendarz na przyszły rok przez 

niego wykonany. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się czy Koło Gospodyń Wiejskich otrzymało już małą salę GOK, 

kiedy będzie lustro przy ulicy Spokojnej oraz zasugerował potrzebę zamontowania świateł ulicznych 

od strony przedszkola, których obecnie brakuje. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – zwrócił się z prośbą o wyczyszczenie rowu melioracyjnego  

w Matuszowicach, a także przypomniał o konieczności naprawy dróg gminnych i powiatowych na 

terenie naszej gminy. 

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – zapytał się czy Zastępca Wójta na kolejnym posiedzeniu komisji 

wyjaśni założenia projektu modernizacji gospodarki wodno-ściekowej, który obecnie jest realizowany. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – dodatkowo zapytał o wypłatę nagród dla nauczycieli, ponieważ 

wpłynęło pismo do Rady Gminy od ZNP w Jasieniu w sprawie niewypłacenia przez Wójta nagród  

w jednostkach oświatowych, dlatego chciałby wiedzieć czy są i jakie są z tego tytułu konsekwencje dla 

Wójta Gminy. 

 

Pani Wójt Katarzyna Kromp odpowiedziała na skierowane do niej pytania. 

 



 

Ad 12. Zamknięcie obrad LIV Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester Mazurkiewicz 

o godz. 1205 zamknął obrady LIV Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z LIV Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N  

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj       Sylwester Mazurkiewicz 

 

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N

